
Strana I z 4

z A P t s N r c A
zo zasadnutia komisie investidnej vfstavby, Zivotn6ho prostredia, kultrlrnych

pamiatok, dopravy a verejn6ho poriadku MsZ konanej na MsU Galanta dfia
1.3.20,t7

V Galante dha2.3.2017

Pritomni: podl'a prezendnej listiny

Predseda komisie p. Zsolt Taked privital v5etkfch pritomnfch a otvoril zasadnutie komisie.
Nakol'ko na zasadnutl komisie boli predlo2en6 d'alSie materi6ly, program komisie bol
nasledovny:

Program zasadnutia:
'1 . Otvorenie
2. Projektovy zdmer ,,Rekon5trukcia a rozSirenie Zbern6ho dvora v meste Galanta"
3. Zriadenie vecn6ho bremena, iiadatel' Galanta - Wchod spol.s.r.o
4. ?iadost'o odkripenie pozemku, 2iadatel' Galanta - Jinsoo a Barbara Cho
5. Ziadost'o predlzenie n6jmu a odkfpenie prenajimanlch pozemkov - Galantsk6 Hotely,

s.r.o.
6. Investidn! z6mer ,,Nadstavba, prlstavba Okresnej prokuratury", investor Krajsk6

orokuratira Trnava
7. Investidn! z6mer ,,Pristavba k polyfunk6n6mu objektu", investor Office Center s.r.o.
8. Investidn3i zdmer,,Radov6 domy, ul. Svermova", investor Development & Desing,

Botanick6 4, Trnava
9. Investidnli z6mer ,,Autoservis", investor Pro-Lak s.r.o.
10. Investi6nf z6mer ,,Vfstavba bytovlch domov a ob6ianskej vybavenosti v Galante-Kol6nii",

investor Gtrnter Welik, Pfennigmtihle 2,735 25 Schwiibich GmUnd, DE
11. lnvestidnV zAmer - K Partners
12. Zmena UPN mesta Galanta - lokality d. 3.03
13. Podanie Ziadosti o vlzvu IROP -.cyklotrasy, 0sek Kol6nia-Samsung
14. Informativna sprdva o vyu2iti CVC - priprava architektonickej s0taZe'15. Informativna sprdva - rekon5trukcia miestnych komunik6cii - PP projekty
16. Prevod sprAvy majetku
17. Kompost6refi * Separadn6 hala
18. Multifunk6n6 ihrisk6 - sidlisko Sever, Nebojsa
19. Ven6ovisk6 pre psov
20. Detsk6 ihrisko - Kol6nia - vfber vhodn6ho pozemku
21. Diskusia
22. Zixer

K bodu 6.2
Proiektov'f z5mer ..Rekon5trukcia a rozSirenie Zbern6ho dvora v meste Galanta"
Materi6l predlo2ila p. Galambosov6
K uveden6mu materi6lu odzneli nasledovn6 pripomienky:
Fridrich Psota- nesfhlasi s predmetnlm materi6lom, nakol'ko lokalita TSMG je nevhodna. UZ
v minulosti vzniklo uznesenie MsZ, ktor6 navrhovalo hl'adat nov0 lokalitu pre TsMG. Toto
uznesenie bolo zatial' podl'a jeho slov ignorovan6 a opatovne Ziada otvorif t6mu presunu
TsMG do novej lokality po ukondenl monitorovacieho obdobia projektu.
Ing. Pol'akovsk! - materiSl obsahuje poZiadavku na zabezpedenie 70 % techniky a 30 % je
rekonStrukcia z6zemia TsMG.
Mgr. Miroslav Psota - lokalitu Zbern6ho dvora navrhuje ponechat, nakol'ko je dostupna pre
ob6anov mesta.
Ing. Kiss- poznamenal, Ze s[hlasi aby TsMG boli v bud[cnosti premiestnen6 do novej
lokalitv. ktor[ bude komisia hl'adat.
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Po odznelfch pripomienkach komisia s celkovlm podtom
hlasovali za a jeden 6len sa zdrZal hlasovania, ods[hlasira
spolufinancovania Mesta Galanta 21 613 € .

K bodu 6.3

pritomnych 6 poslancov, 5
predmetnf materi5l s vf5kou

MateriSl predtoZil tvtgr. tvffi
Komisia prerokovala uveden! materi6l a jednohlasne ho odpo.ida prerokovaf v Mestskomzastupitel'stve.

Materiat predtozil vgr. tvffi
I""T:.i?^lr::I9:1?jy:9"1i mite1i6l ..z cetkoveho podtu 6 dtenov komisie , 5 htasovati za,jeden 6fen sa zdrlar hrasovania, materier odporu6a prerokovat' v Mestskom zastupitelstve.

Materiel predloiil Mgr. lvan Szolga.
Komisia prerokovala uvedenf miteri6l a jednohlasne ho odporrida prerokovat v Mestsromzastupitel'stve s podmienkou dodrzania stinoviska odderenra rozvoia mesta.

K bodu 6.6

lrycglij]ri z6mer -Nadstavba. pristavba okresnei prokurat(rv,,. investor Kraiskaprokuratfra Trnava
Materi6f predloZila lng. Zuzana Kopasov6
K materi6lu odzneli nasledovn6 pripomienky:
l1S. 9r9n Spdnik - nes0htasi s freOtoZenou Stldiou a odpor0da prepracovat pD.
Komisia prerokovala uvedenf materidl a nes(hrasi s predrozenlim' ndvrhom, jeoen 6ten sazdrzal hlasovania. odpor{di prepracovat' pD s podmienkou 

'zos0radenia 
architekt0ry sokolitou ziistavbou.

K bodu d.7

Materi5l predloZita tng. Zu
Komisia prerokovala uvedenli materi6l a nesrjhlasi s predlo2enlim ndvrhom. Odponi6aprepracovat PD s podmienkou zosriladit obidve stavby architekionicky. Z6rovefi srlhtasis podmienkou oRM riesenia vyvoranej investicie vybudovania parkoviska na siatistu strtp.

Materidl predloZila lng. Zuzana Kopasovd
K materiSlu odzneli nasledovn6 pripomienky:
p. orosz - obozn6mil pritomnlich, ze vlistnici susednlich parcier suhlasili s predlzenlmprepracovanlm n6vrhom pD.
Mgr.. Pint6rov6 - vrastnik gardze nachddzaj0cej sa na pozemku, nepo2iada o bfraciepovolenie. do doby vydania kolauda6n6ho povolenia gar6ze, ktor6 sa bude realizovai akovyvolan6 investicia a zostane v ieho vlastniitve.
Komisia po odznelfch pripomienkach .s0hlasi s viistavbou radovfch domov v danej lokalite
s podmienkou prepracovania parkoviska.

K bodu 6.9

l+++!io[ 2..?l4gr ..Autoservis". investor pro-Lak s.r.o.
rvlarerlal predtozrla lng. Zuzana Kopasovd
Komisia po prerokovanI materi5ru jednohrasne srihrasi s predro2enlm zemerom oezpripomienok.



Materi6l predlo2ila lng. Zuzana
Komisia po prerokovani materi6lu jednohlasne srihlasi s predloZenfm zdmerom
pripomienok.

K bodu d.l1
Investi6nV z6mer- K Partners
MateriSl predlo2lla lng. Zuzana Kopasov6
Komisia po prerokovani materidlu jednohlasne sr-ihlasi s predlozenlm z6merom
pripomienok.

K bodu i .12

MateriSf predlo2ila lng. Zuzana Kopasova
Komisia prerokovala uvedenyi materidl a srihlasi s predlozenfm navrhom zmeny UpN oezpripomienok.

K bodu d.l3

MateriSl predloZila lng. Zuzana Kopasov6
Komisja prerokovala uvedenf materi6l a srjhlasi so spolufinancovanim, ktor6ho vfska buoe
ztqme aZ po dopracovani rozpodtu k dan6mu projektu.

K bodu 6.14

Materidl predloZila Ing. Zuzana Kopasov?-
Komisia prerokovala uvedenf material a odpor06a vypisat' architektonick0 srjt'a2 v zmysrepredloZen6ho materi6lu.

t r v r r q  o r r r q v a  -  t | ' n ( , t t s t l u t \ u t c  I I t l
predlo2ila lng. Zuzana Kopasov6

Strana 3 z 4

MateriSl predloZila Ing. Kopasov6
Komisia prerokovala uvedeny materiSl a jednohlasne navrhuje prerokovat' uvedeni materidl
v Mestskom zastupitel'stve bez pripomienok.

K bodu 6.17
Komoost6refi - Separadn6 hala
Materi6l predloZil Ing. Pol'akovskf
K predloZen6mu materiSlu odzneli nasledovn6 pripomienky:
z. rakat'' navrhuje, aby TsMG prijalo 2 pracovnikov, ktori sa budri starat' len o vereinf zeleh
v meste.
Po odznellch pripomienkach, komisia jednohlasne vzala materiel na vedomie. zarovefr
odponida pripravit materidl s vyuiitel'nostou kompostdrne z titulu ukondenia monitorovacieho
obdobia a koncept rie5enia zelene v meste s podmienkou personalneho a technick6ho
vvbavenia.

K materi6lu bude vznesen6 nasledovn6 pripomienky:
Mgr. T-ebori- navrhuje doplnit materi6l o opravu komunik6cie na sidlisku sNp pri bytovom
dome 998.
Mgr. Psota - Po predloieni rozpodtov sa rozhodne o d'al5om postupe.
Komisia prerokovala uvedenf materiel a jednohlasne srihlasi s postupom pri oprave
navrhovanfch komunik6cii.

K bodu 6.16

K bodu d.l5
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K bodu 6.18

94!ilg+kelg ihriski- sever' Neboisa
Matenat predtozila Ing. Kopasovd
Po prerokovani materi6lu, komisia jednohlasne s[hlasi s predlozenfm materidloms podmienkou realizacie Alternativy d.1 Multifunkdn6ho ihriska na sidlisku sever.

K bodu d.19
Ven6ovisk6 psov
Materi6l predlo2ila lng. Kopasov6
Po prerokovani materielu, komisia berie materi6l jednohlasne na vedomie bez pripomienor.

K bodu 6.20

Pf!*g,!lr4*q; Kol6nia - vVber vhodn6ho pozemku
Materi6l predlo2ifa fng. Kopasove 

-

Po prerokovani materi6lu, komisia jednohlasne navrhuje riesit, detsk6 ihrisko na pozemkoch
parc'6 5182/36, 5182137 k.rl. Galanta, ktor6 sa nich6dzajri pri planovanej vysiavuepredajne potravin.

K  bodu 6 .21
R6zne, diskusia
V r6mci diskusie odzneli nasledovn6 podnety a ot6zky:

. Fridrich Psota -vzniesor.ot6zku ako_sa bude postupovat', ked' v mestskom parku
vyschlo 9 stromov, ktor6 bori vysaden6 v stvisrosti s revitariz6ciou zerene.

. Ing. Kiss- vjazd do Zdkladnej umeleckej Skoly je znadne po5kodenli a navhuje ho
opjavil'.. zaroveh upozornir na nesrirad vodoiovn6ho zna6enia na ul. Hrivnej
a Bratislavskej a 2iada o unj'chlen6 zbr0senie star6ho znadenia.

o Ing - Kiss - upozornir na zr! technickli stav povrchu vozovky na ur. Kpt. Ndrepku pri
Amfite6tri - konkr6tne pri autobusovej z6stavke, vodidi prechddza;u 

'Jo 
jroGmeru

a svojou jazdou ohrozujri ostatnych vodi6ov.
. Ing.-Kopasov6 - odpovedala, ie po ukon6enl zimnej ldrZby sa bude vodorovn6

znadenie zbrusovat'.
o Fridrich Psota- oznSmil, 2e je oznadovnik zast6vky MHD na sidlisku sever pri Nyirfeje po5koden!.
o Tak6d - ozndmir, 2e ak sa preuk62e, ze jeho osoba nie ie v konfrikte zduimov

v srivislosti s konatel'om TC Galandia, zvold 6o najsk6r pracovn6 rokovanie ni ,i"rt"
v TC Galandii .

ZAver
Predseda komisie p. Zsolt rak6d pod'akoval pritomnfm za aktivnu 06ast'na komisii a ukoncilzasadnutie.
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.z predseda komisie

Zapisala: Va55kov6


